

**Doing your own DIVORCE  
in New Brunswick**

Public Legal Education and Information Service of New Brunswick (PLEIS-NB) has recently published a revised edition (2009) of the guide "*Doing your own divorce in New Brunswick*". Copies are available on loan at public libraries and many community agencies. The guide can also be purchased from Public Legal Education and Information Service of New Brunswick-NB for \$10.

In the past, the New Brunswick Advisory Council on the Status of Women published the guide. PLEIS-NB is pleased to continue the tradition of up-dating and publishing this valuable tool. The revised eleventh edition received funding assistance from Justice Canada.

The guide is only recommended for couples who have been separated for over one year and who have settled all related issues such as support payments, custody and marital property division. The spouse who is seeking a divorce must also be able to arrange to serve the documents on the other spouse. The cost of a divorce using this guide is estimated at between \$125 and \$250.

**ORDER FORM**

Please send me

\_\_\_\_\_ copy (ies) in English of

***Doing your own divorce  
in New Brunswick***

Name: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

Postal Code: \_\_\_\_\_

Telephone: \_\_\_\_\_

You must enclose a cheque or money order for \$10 per copy with your order, payable to:  
Public Legal Education and Information  
Service of NB  
P.O. Box 6000  
Fredericton, NB E3B 5H1  
Tel: 506-453-5369  
Fax : 506-462-5193

(receipts available upon request)

**Obtenir son propre  
DIVORCE au Nouveau-  
Brunswick**

Le Service public d'éducation et d'information juridiques du Nouveau-Brunswick (SPEIJ-NB) a publié récemment une édition révisée (2009) du guide *Obtenir son propre divorce au Nouveau-Brunswick*. Des exemplaires sont disponibles dans les bibliothèques publiques et plusieurs organismes communautaires. Le guide est également en vente au SPEIJ-NB au coût de 10 \$.

Auparavant, le guide était publié par le Conseil consultatif sur la condition de la femme du Nouveau-Brunswick. Le SPEIJ-NB est heureux de poursuivre la mise à jour et la publication de cet important outil. La onzième édition révisée a été financée par Justice Canada.

Le guide n'est conseillé qu'aux couples séparés depuis plus d'un an qui ont réglé toutes les questions telles que les paiements de pension alimentaire ainsi que la garde et le partage des biens matrimoniaux. Le conjoint voulant le divorce doit également pouvoir signifier les documents à l'autre conjoint. Le coût d'un divorce effectué à l'aide de ce guide est estimé entre 125 \$ et 250 \$.

**FORMULAIRE DE DEMANDE**

Veillez m'envoyer

\_\_\_\_\_ exemplaire(s) français de

***Obtenir son propre divorce  
au Nouveau-Brunswick***

Nom : \_\_\_\_\_

Adresse : \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

Code postal : \_\_\_\_\_

Téléphone ; \_\_\_\_\_

Un chèque ou mandat (10 \$ par exemplaire) doit accompagner chaque commande.  
Service public d'éducation et  
d'information juridiques du N.-B.  
C. P. 6000  
Fredericton (N.-B.) E3B 5H1  
Tél : 506-453-5369  
Télec : 506-462-5193